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گفت و گو

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان اردبیل مطرح کرد

ایجاد 500 شغل در سرای نوآوری 

دانشگاه آزاد اسلامی اردبیل

 اســحاق رســولی، رئیــس دانشــگاه آزاد اســامی اســتان اردبیــل در 

گفت وگــو بــا »فرهیختــگان« دربــاره ایجــاد ســرای نــوآوری در اســتان 

اردبیــل گفــت: »ســه ســرای نــوآوری »فناوری هــای نــرم«، »انــرژی« و 

»صنایــع تبدیلــی« درحــال شــکل گیری هســتند کــه چنــدی پیــش 

ســورنا ســتاری، معــاون علمــی و فنــاوری رئیس جمهــور هــم از آنهــا 

بازدیــد کــرد.« او افــزود: »در مجموعــه ایــن شــرکت های دانش بنیــان 

ــدن  ــال تجاری ش ــول آن درح ــد و 32 محص ــاور فعالن ــد فن 45 واح

بــوده و برخــی از آنهــا درحــال حاضــر وارد بــازار شــده اســت.« 

ــولات  ــت: »محص ــل گف ــتان اردبی ــامی اس ــگاه آزاد اس ــس دانش رئی

دســتگاه  دارویــی،  گیاهــان  هوشــمند،  ال ای دی  چراغ هــای 

خشــک کن گیاهــان دارویــی، دســتگاه اســانس گیاهــان دارویــی و 

رنگ هــای طبیعــی خوراکــی شــاخص ترین محصــولات ایــن ســرا بــود 

کــه موردتوجــه معــاون علمــی و فنــاوری رئیس جمهــور قــرار گرفــت.«

رســولی ادامــه داد: »ســرای نــوآوری مجموعــه عقاب هــای دیجیتــال 

فعــال در حــوزه  از مراکــز  یکــی دیگــر  واحــد دانشــگاهی  ایــن 

فناوری هــای نــرم اســت کــه تیــم مســتقر در ایــن ســرا در حــوزه 

شــبکه  امنیــت  و  اپلیکیشــن  انیمیشــن،  رایانــه ای،  بازی هــای 

می کنــد.«  فعالیــت 

رئیــس دانشــگاه آزاد اســامی اســتان اردبیــل ادامــه داد: »اختصــاص 

حــدود ســه میلیاردتومــان بــرای تجهیــز ایــن ســراها در مصوبــه 

اســتانی مدنظــر قــرار گرفــت کــه تصویــب شــد.« او درخصــوص 

ــل  ــامی اردبی ــگاه آزاد اس ــرا در دانش ــن س ــود در ای ــته های موج رش

کــه  دارد  وجــود  حوزه هایــی  ســراها  ایــن  »در  داشــت:  اظهــار 

رشــته های درســی آن در دانشــگاه آزاد اســامی اســتان اردبیــل 

و  آی تــی  رشــته های  مثــال  به طــور  می شــوند،  داده  آمــوزش 

ــی در  ــدرت و مکانیک ــرق ق ــرم، ب ــای ن ــوزه فناوری ه ــر درح کامپیوت

حــوزه انــرژی و کشــاورزی و مکانیــک در حوزه هــای صنایــع تبدیلــی، 

ضمــن اینکــه همــه رشــته ها می تواننــد در تولیــد محتــوای آن فعــال 

ــند.« باش

ــد  ــوص عوای ــل درخص ــتان اردبی ــامی اس ــگاه آزاد اس ــس دانش رئی

درآمــد حاصــل از ایــن طرح هــا گفــت: »درآمــد حاصلــه از واحدهــای 

فنــاوری خــوب اســت. به طــور مثــال چــراغ ال ای دی هوشــمند کــه 

ــارد و 600  ــک میلی ــم ی ــا رق ــته، ب ــون داش ــروش را تاکن ــن ف بالاتری

هــزار تومــان بــوده اســت و بخش هــای دیگــر ایــن واحدهــای فنــاور 

ــور کل  ــا به ط ــته اند، ام ــی داش ــف درآمدزای ــای مختل ــا رقم ه ــم ب ه

ــه  ــدود س ــراها ح ــن س ــاور ای ــولات فن ــروش محص ــد از ف ــع درآم جم

میلیاردتومــان بــوده اســت کــه از میانگیــن فــروش آن 10درصــد بــه 

ــد.«  ــاص می یاب ــامی اختص ــگاه آزاد اس دانش

و  انــرژی  حوزه هــای  روی  ســراها  ایــن  »تمرکــز  افــزود:  رســولی 

ــع  ــات، صنای ــاوری اطاع ــگری، فن ــامت، گردش ــره وری، آب، س به

ــذر و نهــال اســت. طبیعتــا فرصت هــا و نیازهــای  تبدیلــی و تولیــد ب

اســتان، شناســایی شــد و ســپس قابلیت هــای دانشــگاه درنظــر 

ــد.« ــت کنن ــا حرک ــع آنه ــمت رف ــه س ــراها ب ــن س ــا ای ــد ت ــه ش گرفت

ورود  بین المللــی،  و  ملــی  ســبک  در  »تاثیرگــذاری  گفــت:  او 

تبدیــل  فنــاور،  شــرکت های  توزیــع  بین المللــی،  بازارهــای  بــه 

واحدهــای فنــاور بــه شــرکت های دانش بنیــان، نــوآوری مســتمر 

در ایــن ســراها و بــالا بــردن تــوان رقابتــی آنهــا از برنامه هــای آینــده 

ــت.« ــوآوری اس ــراهای ن س

رئیــس دانشــگاه آزاد اســامی اســتان اردبیــل ادامــه داد: »بایــد 

ــاط  ــاد ارتب ــتان، ایج ــراها در اس ــن س ــره ای ــت زنجی ــه تقوی ــتر ب بیش

بیشــتر بیــن مراکــز تحقیقاتــی، باشــگاه پژوهشــگران، مراکــز رشــد و 

شــتابدهنده ها توجــه کــرد. ضمــن اینکــه حتمــا در ایــن مجموعه هــا 

ــا داد.« ــب وکار را ارتق ــات کس ــد خدم بای

»بایــد  افــزود:  اردبیــل  واحــد  اســامی  آزاد  دانشــگاه  رئیــس 

یک ســری مجموعه هــا را در عرصــه مدیریــت بــازار، حســابداری 

ــاور  ــای فن ــن واحده ــد ای ــا بتوانن ــرد ت ــت ک ــی تقوی ــائل حقوق و مس

او درخصــوص  و شــرکت های دانش بنیــان را پشــتیبانی کننــد.« 

ــر  ــت: »عاوه ب ــم گف ــوآوری ه ــرای ن ــوی س ــتغالزایی از س ــاد اش ایج

ــر  ــه منج ــه ک ــگری فناوران ــه گردش ــی در مزرع ــای کارآفرین فعالیت ه

بــه ایجــاد اشــتغال شــده، در مجمــوع ایــن واحدهــا بــرای 500 نفــر 

ــت.« ــرده اس ــاد ک ــغل ایج ش

ــوآوری واحــد گفــت:   او درخصــوص وضعیــت مجــوز نهایــی ســرای ن

ــاش  ــوز ت ــن مج ــرای گرفت ــه و ب ــکل گرفت ــوآوری ش ــرای ن ــن س »ای

ــامی  ــگاه آزاد اس ــس دانش ــت.«  رئی ــی اس ــار ارزیاب ــده و در انتظ ش

ــدارد  ــه ن ــوآوری مصوب ــرای ن ــن س ــرد: »ای ــح ک ــل تصری ــتان اردبی اس

امــا ســازوکار آن شــکل گرفتــه و مکاتبــات دریافــت مجــوز بــا ســازمان 

مرکــزی هــم انجــام شــده اســت.«

کرونا محدودیت های زیادی برای برنامه های تشکیلاتی تشکل های دانشجویی ایجاد کرده است

سخت ترین تابستان تشکل ها
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ارائه ۳ هزار میلیارد ریال تسهیلات جهت تکمیل خوابگاه های نیمه تمام 

رحمان خدابنده لو، مدیرکل دانشجویی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 

از ارائه تسهیات سه هزار میلیارد ریالی جهت تکمیل خوابگاه های نیمه تمام 

دانشگاه های علوم پزشکی کشور خبر داد و گفت: »نشست مشترک معاون فرهنگی 

و دانشجویی، رئیس صندوق رفاه دانشجویان و مدیرکل دانشجویی وزارت بهداشت 

و مدیرعامل یکی از بانک های عامل در زمینه تسهیات بانکی برای خوابگاه ها 

برگزار شد. مقرر شد مساعدت لازم از سوی این بانک با دانشگاه های علوم پزشکی 

جهت تکمیل خوابگاه های نیمه تمام صورت بگیرد و این قول مساعد از سوی 

مدیرعامل مربوطه داده شد که با دانشگاه های علوم پزشکی در این خصوص تا 

سقف مشخص شده مساعدت شود.«  مدیرکل دانشجویی وزارت بهداشت گفت: 

»براین اساس 15 دانشگاه علوم پزشکی کشور که با بانک مربوطه دارای حساب 

هستند می توانند تسهیات لازم جهت تکمیل و ساخت خوابگاه های دانشجویی 

نیمه تمام را دریافت و در این خصوص اقدام کنند.« 

نظام رتبه بندی دانشگاه ها تغییر می کند

منصور کبگانیان در حاشیه صدوسی وسومین جلسه شورای ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور در 

جمع خبرنگاران با اشاره به ارائه گزارشی از وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، افزود: »طبق مصوبات 

شورای عالی انقاب فرهنگی، دانشگاه ها باید به سمت ماموریت های ویژه سوق پیدا کنند و رویکرد حل مساله در 

این دانشگاه ها تقویت شود. ازاین  رو در جلسه اخیر گزارش بسیار خوبی از سوی معاون آموزشی وزارت بهداشت 

ارائه شد و در این گزارش بیان شد که ماموریت های دانشگاه ها در حوزه بهداشت و سامت در استان های 

مختلف به چه شکلی توزیع شده است.«  وی افزود: »از وزارت علوم خواستیم که نظام رتبه بندی دانشگاه ها 

صرفا براساس مقالات ISI نباشد و طبق سند آمایش نظام رتبه بندی دانشگاه ها باید براساس شاخص های 

خاصی باشد و وزارت علوم نیز این موارد را کتبا به ما اعام خواهد کرد تا برای تصویب در دستورکار قرار گیرد.«  

قائم مقام ستاد راهبری اجرای نقشه جامع علمی کشور با تاکید بر اینکه ما با شاخص ISI مخالفتی نداریم، 

خاطرنشان کرد: »خروجی پژوهش ها به صورت مقاله در ISI، اسکوپوس و ISC و مجات معتبر موردقبول است، 

مقاله باید محصول جانبی حل یک مساله باشد، به طوری که مساله ای حل و ثبت شود، وزارت علوم نظام 

رتبه بندی را بازنگری خواهد کرد و ما وظیفه داریم شاخص های رتبه بندی را در ستاد مورد بررسی قرار دهیم.« 

برگزاری مجازی انتخابات های   دانشجویی وزارت بهداشت

حسن زائری لطف، مدیرکل فرهنگی وزارت بهداشت در نشست »مدیران فرهنگی دانشگاه های 

علوم پزشکی کشور« با اشاره به تقویت فعالیت های فرهنگی در فضای مجازی و الکترونیک عنوان 

کرد: »ما اعتقادی به عدم برگزاری جشنواره های مختلف نداریم و فعالیت های فرهنگی، جهادی، 

آموزشی و پژوهشی دانشجویان ما به رغم شیوع ویروس کرونا درحال پیگیری است. در زمینه 

انتخابات کانون ها، انجمن ها، تشکل ها و نشریات به دنبال برگزاری انتخابات مجازی هستیم.« 

وی افزود: »برنامه های فرهنگی ما ازجمله جشنواره سیمرغ و تیتر 12 درحال پیگیری است و 

در زمان های اعام شده در بهمن ماه جشنواره تیتر را با مشارکت وزارت علوم و جشنواره سیمرغ 

را در اسفندماه برگزار خواهیم کرد. اما هدف ما این است که کارهای خودمان را درجهت 

فعالیت های الکترونیک سازماندهی کنیم. در زمینه انتخابات کانون ها، انجمن ها، تشکل ها و 

نشریات به دنبال برگزاری انتخابات مجازی هستیم. همچنین با توافق سیماسادات لاری؛ معاون 

فرهنگی و دانشجویی بنا داریم با توجه به فعالیت کانون ها، انجمن ها و نشریات مبالغی را صرفا 

درجهت گسترش فضای فرهنگی به دانشگاه ها اختصاص دهیم.« 

@دانشگاه f a r h i k h t e g a n d a i l y

زهرا رمضانی
روزنامه نگار

تشکل های دانشـــجویی طبق روال 

همیشه با آغاز سال جدید برنامه های 

مختلفی را اعم از آموزشی، دوره های 

مطالعاتی، اردوهـــای جهادی و... 

نه تنها برای اعضای دفاتر خودشان بلکه برای دیگر دانشجویانی که مایل به شرکت 

در این برنامه ها هســـتند، تدارک می بینند. برنامه هایی که بخش های مختلفی اعم 

از دوره آموزشـــی، طرح مطالعاتی، اردوی جهادی و... را شـــامل می شود تا از این 

طریق تشـــکل ها بتوانند نه تنها اعضای خود را پوشش دهند بلکه برای دانشجویان 

عادی نیز برنامه های خاصی داشـــته باشند. تا پیش از شروع سال جدید، برگزاری 

ســـالانه این طرح ها یک امر عادی در تشـــکل های دانشجویی به شمار می رفت و 

هرکـــدام با توجه به نگاه و دیدگاه های خاص به خود اقدام به برگزاری این برنامه ها 

می کردند، اما امســـال ویروس نانومتری کرونا بر اجرای تمامی این برنامه ها ســـایه 

انداخته و تمام برنامه ریزی های تشـــکل های دانشـــجویی را تحت الشعاع قرار داده 

اســـت. از همان ابتدای سال 99 بود که فعالان دانشجویی رویکرد جدیدی را برای 

پیشبرد بخش اعظمی از برنامه هایشان در نظر گرفته و ترجیح دادند به جای انتظار 

برای عادی شدن شرایط، از ظرفیت فضای مجازی در برگزاری دوره های مطالعاتی 

و آموزشی استفاده کنند، با این حال برخی برنامه ها هم به ناچار تعطیل شد و حتی 

فرارســـیدن فصل تابستان هم نتوانســـت تغییر چندانی در وضعیت آنها بدهد. در 

این گزارش ســـراغ چهار تشکل بزرگ دانشجویی رفتیم و آنها از برنامه هایشان برای 

شروع فصل تابستان گفتند. 

نشست سالانه اتحادیه انجمن های اسلامی 
دانشجویان مستقل اواخر مردادماه برگزار می شود

اسامی  انجمن های  اتحادیه  دبیر  اسدی،  سجاد 

دانشجویان مستقل گفت: »ما دوره آموزشی نخبه پروری 

اول  مرحله  که  داشت  خواهیم  امسال  تابستان  برای  را 

آن نیز برگزار شده و درحال برنامه ریزی برای مرحله دوم 

هستیم تا بتوانیم بعد از پایان امتحانات دانشگاهی آن را 

به صورت مجازی برگزار کنیم، با این حال اگر شاهد تغییر 

این دوره  آنکه  در شرایط بیماری کرونا باشیم، احتمال 

به صورت حضوری برگزار شود نیز وجود دارد که طبیعتا 

احتمال آن بسیار پایین خواهد بود.«  او با بیان اینکه طرح مطالعاتی بصائر را هم برگزار خواهیم 

کرد، اظهار داشت: »این طرح در قالب 45 عنوان اجرایی می شود و با توجه به شرایطی که دفاتر 

ما در دانشگاه های سراسر کشور دارند، هر یکی از این عناوین را انتخاب و پیاده سازی می کنند 

اتحادیه  دبیر  می شود.«   شامل  را  و...  فرهنگی  اقتصادی،  سیاسی،  مختلف  حوزه های  که 

انجمن های اسامی دانشجویان مستقل افزود: »طرح مطالعاتی بصائر توسط ما پیاده سازی 

نمی شود بلکه ما یک سری طرح ها را با توجه به سطوح و شرایط دفاترمان آماده کرده ایم و ما تنها 

پیشنهاددهنده به دفاتر هستیم. باید به این مساله اشاره کنم که حدود 600 نفر از اعضای دفاتر 

ما در اردوی بهمن ماه سال گذشته شرکت کردند و درنهایت 200 نفری را که حائز شرایط بودند 

با توجه به برگزاری آزمون و دیگر پارامترهای آموزشی انتخاب و در دوره نخبه پروری اول شرکت 

کردند و بعد از آن برای دوره دوم نخبه پروری حدود 70 نفر از میان آنها انتخاب شده و در طرح 

شرکت خواهند کرد.«  اسدی بیان داشت: »قطعا به جز نشست سالانه اتحادیه که هنوز مشخص 

نیست به صورت حضوری برگزار می شود یا غیرحضوری، امکان برگزاری هیچ گونه نشست و 

هم اندیشی را نخواهیم داشت. البته با توجه به شرایط کشور هنوز زمان و مکان برگزاری نشست 

سالانه مشخص نیست، با این حال احتمال دارد در اواخر مرداد یا اوایل شهریورماه این نشست 

را برگزار  کنیم.« 

مقصود درودی، دبیر تبیین مواضع بسیج دانشجویی 

دوره های  نیز  امسال  تابستان  برای  اینکه  بر  تاکید  با 

آموزش  »دوره های  گفت:  گرفته ایم،  درنظر  را  آموزشی 

 99 آموزشی  دوره های  جزء  ولایت  طرح  و  رسانه ای 

رسانه ای  آموزش  دوره  است  قرار  و  می شوند  محسوب 

شود،  برگزار  غیرحضوری  هم  و  حضوری  به صورت  هم 

فضای  طریق  از  هم  را  بین الملل  دوره های  همچنین 

مجازی دنبال خواهیم کرد که از دو هفته آینده شاهد 

اجرایی شدن طرح ها خواهیم بود.« او با اشاره به اجرای طرح ولایت گفت: »این طرح از اوایل 

مرداد آغاز و تا اواسط شهریورماه ادامه خواهد داشت؛ با این حال به خاطر شرایط کرونایی 

محدودیت هایی را برای تعداد شرکت کنندگان خواهیم داشت و طبیعتا جمعیت کاهش پیدا 

می کند و این مهم هم برای دانشجویان پسر و هم دختر شرکت کننده لحاظ خواهد شد.«  

اردوهای  برگزاری  از  در کنار آن، پیش تر صادق مفرد، معاونت جهادی بسیج دانشجویی، 

گروه های جهادی در تابستان امسال خبر داده بود. اردوهایی که قرار است به دلیل شیوع 

بیماری کرونا تنها در مناطق سفید و یا مناطقی که بیماری در آنها به صفر رسیده، برگزار 

شود.«  به گفته صادق مفرد اردوهای جهادی امسال با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار 

خواهد شد و قرار است در آنها رویکرد جهش تولید و همچنین اشتغالزایی در مناطق محروم 

مدنظر قرار بگیرد. 

برگزاری طرح ولایت در تابستان 99 به صورت محدود محمد زادمهر، دبیر اتحادیه جامعه اسامی دانشجویان با بیان اینکه برای برگزاری برنامه های حضوری نیازمند 

صدور مجوز توسط ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم، گفت: »درصورتی  که بتوانیم مجوز را از این ستاد دریافت 

کنیم، انتخابات اتحادیه را اواخر مرداد و اوایل شهریورماه خواهیم داشت و با توجه به اینکه دوره های آموزشی 

ما همیشه در اوایل سال برگزار می شود، در همان دوران به صورت مجاز آنها را برگزار کردیم و دیگر قرار نیست 

همایش چند روزه ای را داشته باشیم.«  او ادامه داد: »برای امسال 6 طرح مطالعاتی را درنظر گرفته ایم که از این 

تعداد، سه طرح به طور کامل تمام شده و مابقی درحال برگزاری است، البته روش ها در هریک از این دوره ها 

متفاوت بوده؛ به طوری که در برخی دوره ها مانند دوره های مرتبط با بین الملل و سیاست خودمان جزواتی را 

در اختیار شرکت کنندگان قرار دادیم و برخی مانند طرح مطالعاتی حاج قاسم 1 و 2 را با همکاری اپلیکیشن 

طاقچه انجام دادیم.«  دبیر اتحادیه جامعه اسامی دانشجویان مستقل درباره سه طرحی که درحال برگزاری است، گفت: »یکی طرح سفیران گام 

دوم انقاب است که مرتبط با مسائل بین الملل بوده و دیگری طرح مطالعاتی حاج قاسم2 است که جزء مباحث مبانی آموزشی است و سومین 

طرح نیز دوره مطالعاتی بینات و مرتبط با جریان شناسی سیاسی است.«  

زادمهر درباره دوره های آموزشی گفت: »درحال حاضر دوره های آموزشی را در دست اجرا داریم که یکی از آنها دوره مبانی اساسی است و قرار بود 

این دوره را در اسفندماه و طی یک همایش پنج روزه در مشهد برگزار کنیم که به دلیل شیوع کرونا این اتفاق نیفتاد و الان این دوره را به صورت 

مجازی برگزار می کنیم. تا امروز دو جلسه از این دوره برگزار شده و مابقی نیز درحال انجام است.«  او با تاکید بر اینکه بیش از 100 نفر در دوره 

اول مبانی اساسی شرکت کرده اند، تصریح کرد: »دوره شهیدچمران را نیز برگزار می کنیم که در زمره آموزش های فردی تلقی می شود و قرار است 

از هفته آینده آغاز شود. شیوه آن همانند کاس است و مخاطبان این دوره نیز اعضای دفاتر سراسر کشور هستند و در اصل دوره تخصصی تری 

محسوب می شود.«  دبیر اتحادیه جامعه اسامی دانشجویان اظهار داشت: »طرح های مطالبه گری مان نیز ادامه دارد که ازجمله آن می توان 

به طرح سجاد اشاره کرد که با حضور نمایندگان مجلس و کارشناسان برگزار شد. از هفته آینده نیز دوره دیده بان را خواهیم داشت که به صورت 

سلسله لایوهای اینستاگرامی بوده و حوزه های مختلف سیاسی، اقتصادی و... را شامل می شود. پیش تر نیز جلسات مجازی با مسئولان مرتبط با 

تشکل های دانشجویی را داشتیم.« 

علی دهقان، دبیر دفتر تحکیم وحدت درباره برنامه های این دفتر برای تابستان گفت: »با توجه به اینکه نزدیک یک 

ماه تا انتهای شورای مرکزی فعلی اتحادیه زمان باقی مانده است، برنامه ها را از حدود دو ماه و نیم پیش شروع 

کردیم و سیاست مان در روزهای پایانی نیز آن است که بتوانیم برنامه های قبلی را ادامه دهیم.«  او با تاکید بر 

اینکه تاش کردیم از همان دو ماه قبل متناسب با اقتضائات کشور در شرایط کرونا برای مجموعه دفاترمان و خود 

اتحادیه فعالیت هایی را تعریف کنیم، اظهار داشت: »ما از همان زمان سلسله جلساتی را به صورت مجازی پیرامون 

موضوع »زن در غرب« برگزار کردیم که در آن اعضای بانوان دفتر در این جلسات شرکت کردند و سیاست نیز بر آن 

بود که کتاب هایی پیرامون این مساله مطالعه شود و درباره آنها شاهد برگزاری جلساتی باشیم که البته همچنان 

پابرجاست.«  دبیر دفتر تحکیم وحدت اظهار داشت: »از مجموعه نفرات فکری در انجمن های اتحادیه نیز کمک 

گرفتیم تا به وسیله آنها نشریاتی را در حوزه های مختلف منتشر کنیم و با توجه به فضای اقتصادی فعلی کشور به خصوص با جدی شدن بازار بورس 

و سخت شدن معیشت مردم به حوزه اقتصاد پرداختیم و با کمک دفاتر اتحادیه نشریه ای را در این خصوص منتشر کردیم که شماره دوم آن هم در 

مراحل پایانی است.«  دهقان با تاکید بر اینکه در حوزه فرهنگی نیز ورود داشته ایم، تصریح کرد: »انتقادات مطرح شده در این فضا باعث شد ما به مساله 

صداوسیما پرداخته و نشریه ای را نیز در این زمینه آماده کرده  ایم که طی چند روز آینده منتشر خواهد شد، البته تمامی این نشریات به صورت مجازی است؛ 

اما با توجه به اینکه هدف گذاری نشریه این گونه بوده که مطالب نگاشته شده به گوش مسئولان برسد، به مسئولانی که با حوزه های اقتصادی و فرهنگی 

کشور در ارتباط هستند، نشریات را ارسال کردیم و حتی در فضای مجازی نیز نشریات را برای دانشجویان منتشر خواهیم کرد.«  او گفت: »کمک رسانی 

به افرادی که به واسطه کرونا با مشکات اقتصادی روبه رو شده اند را هم دنبال کرده ایم. با توجه به اینکه بعد از لغو قرنطینه بخشی از مردم دوباره سرکار 

برگشتند، دیگر به آنها کمکی صورت نمی گیرد اما هنوز بخش محدودی از افراد همچنان با مشکل روبه رو هستند، تاش می کنیم کمک ها به آنها همچنان 

ادامه داشته باشد و این مساله را به کمک نهادهای دیگر پیگیر خواهیم بود.«  دبیر دفتر تحکیم وحدت تصریح کرد: »قطعا همه برنامه ها تا پایان شورای 

مرکزی فعلی و حتی بخشی از آنها تا پایان تابستان ادامه دارد و قطعا کمک به افراد نیازمند تا پایان این فصل ادامه خواهد داشت.«  دهقان درباره انتخابات 

اتحادیه افزود: »سی وهفتمین انتخابات در هفته پایانی تیرماه برگزار می شود. درنظر داریم با توجه به بیماری کرونا و زمان بندی برگزاری امتحانات در 

دانشگاه های مختلف این موضوع را به صورت محدودتر از سال های گذشته دنبال کنیم، همچنین توانستیم آن را با مجموعه نهاد مقام معظم رهبری در 

دانشگاه ها و دو وزارتخانه مطرح و موافقت آنها را نیز کسب کنیم، البته هنوز زمان برگزاری انتخابات مشخص نشده است.« 

برنامه های فصل بهار  را تا برگزاری انتخابات اتحادیه ادامه می دهیم

برای برگزاری برنامه های حضوری پیگیر مجوز ستاد ملی مقابله با کرونا هستیم


